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Verslag Het Bestuur  
Nr. 5 – seizoen 2024-2025 

Plaats: Bureel VTTL 
Datum: 16 december – 18.30 uur 

Aanwezig: Marc Gijs, Martin Van den Bergh, Hedwig Amelinckx, Didier Bosman, Jeroen 
Vanmassenhove, Tom Dieussaert, Pieter Geerts, Jo Willems, Philip van Oeckel en Frederik Noppe 
Verontschuldigd: Kenny Moreau 

1. Goedkeuring verslag nr. 4 van 19 november 2024 
a. Geen opmerkingen en verslag wordt goedgekeurd. Frederik Noppe zal het verslag 

op de website plaatsen. 
 

2. Opvolging openstaande items 
a. Tornooiprogramma Jeroen van der Hooft: presentatie voor de KBTTB is nog in te 

plannen. Aile Francophone niet geneigd om het programma te gebruiken. 
b. Clubbezoeken: geen nieuws, er wordt gewezen naar het beleidsplan 2025-2028 en 

de nieuwe aanpak hieromtrent. 
c. Stockruimte Zedelgem: geen nieuws. 
d. Brainstorming jongeren (-25): Marc Gijs heeft al meermaals trachten contact op te 

nemen met de kandidaat, maar nog geen reactie ontvangen. 
 

3. Administratie 
a. Het verslag van de personeelsvergadering wordt kort besproken. Aandacht voor het 

einde van het huidige beleidsplan en de start van het nieuwe beleidsplan. Om de 
grootte van de nieuwsbrief te beperken wordt geopperd om te werken met een 
aanvullende webpagina voor clubtornooien en clubsportkampen. 

b. Personeelsdossiers: Contract Pieter Geerts: Het takenpakket van een Technisch 
Directeur Topsport staat beschreven in het topsportactieplan. Een discussie volgt 
over het opmaken van een bijkomende overeenkomst om ook andere zaken hierin 
op te nemen. Voorlopig even wachten op de beslissing van de taskforce vooraleer 
verdere stappen te zetten. 

c. Evaluatiegesprekken SG en personeel: Deze worden zo spoedig mogelijk ingepland 
(ook in functie van Goed Bestuur).  
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4. Goed Bestuur 
a. Voor 2024 wordt een gelijkaardige score verwacht als voor 2023 (iets meer dan 80 

%). Een grote stijging zit er niet onmiddellijk aan te komen tenzij er bepaalde 
beleidsstandpunten drastisch veranderen. 

b. Zelfevaluatie bestuur: De bestuurders hebben allen de documenten van de VSF 
ingevuld. Er zijn geen grote opmerkingen of vragen bij gekomen. Problemen 
werden ook niet direct vastgesteld. Een kort verslag zal opgemaakt worden, samen 
met de aanvulling van het document inzake de competenties van iedere 
bestuurder. 
 

5. Boekhouding 
a. Stand van zaken 2024: Frederik Noppe geeft kort de stand van zaken weer. Sinds de 

AV zijn er vooral wijzigingen op financieel vlak inzake de aanrekening van de 
lidgelden, de provinciale werkingen, de eindejaarspremies, de uitbetalingen van het 
jeugdsportproject. De komende weken zullen ook de aanpassingen in het 
addendum topsport, interne verschuivingen, ramingen subsidies, VIA-subsidies,… 
verwerkt worden. Ondertussen zijn ook de boetes voor de landelijke interclub 
verstuurd. Gelet op het geringe aantal damesploegen (6 ploegen ipv 12) in de 
landelijke afdeling, beslist het bestuur om 50 % van het inschrijvingsgeld terug te 
storten aan deze clubs. 

b. Begroting 2025: de begroting werd aangepast in functie van de beslissingen op de 
AV. Hierdoor vertoont de goedgekeurde begroting een verlies van 9.000 euro. Het 
is nu wachten op de toekenning van de subsidies om te kijken wel substantiële 
wijzigingen nog doorgevoerd zullen moeten worden. De inschrijvingsgelden voor de 
landelijke interclub worden zoals gewoonlijk vastgelegd op de bestuursvergadering 
van mei of juni (samen met de landelijke boetelijst). 

c. Clubsubsidies: gelet op de heel beperkte financiële mogelijkheden van de VTTL, 
wordt hiervoor verwezen naar provinciale inspanningen en de huidige 
alternatieven. Deze inspanningen kunnen gedeeld worden met de andere 
provincies waardoor hieruit misschien nieuwe ideeën uitgewerkt kunnen worden in 
de provincie zelf (afhankelijk van de eigen provinciale mogelijkheden). 

d. Nationale Loterij: het dossier is bijna volledig afgewerkt en zal spoedig ingediend 
worden bij de Nationale Loterij. 
 

6. Sponsoring en communicatie 
a. Weinig vooruitgang momenteel. Voor het VTM programma “Kan ik het ook?” is de 

zoektocht naar sponsors nog lopende (er zijn enkele geïnteresseerde partijen). De 
kosten en inkomsten gelinkt aan dit dossier zullen opgenomen worden in de 
boekhouding van 2025. 
 

  



 

7. Evaluaties 
a. NJC fase 2 op 17/11: goed verlopen. Er zijn wel enkele kleine ideeën om 

aanpassingen te doen aan het reglement. Het goedgekeurde reglement door de NR 
in juni onderging reeds wat wijzigingen (zonder voorlegging aan de NRvB/NR) wat 
op zich heel bizar is en in principe niet geldig is. Een goede opvolging blijft 
noodzakelijk. 

b. VJC fase 1 op 24/11: goed verlopen. Iets minder inschrijvingen dan vorig jaar 
(duidelijk wat minder meisjes ingeschreven). Promotie voor fase 2 zal gebeuren na 
de provinciale kampioenschappen. 

c. Dag van de sportclubbestuurder: enkele clubs waren ingeschreven. Frederik Noppe 
vraagt nogmaals na bij de VSF naar het uiteindelijk aantal ingeschreven VTTL-
clubbestuurders.  

d. Nationale Raad op 14/12: er staan enkele fouten in het verslag. Deze zullen dan 
aangepakt moeten worden bij de goedkeuring van het verslag op de volgende 
vergadering van de NR. 

e. Vlaamse Kampioenschappen Veteranen op 15/12: alles goed verlopen. Helaas nog 3 
afmeldingen op het laatste moment (vooral bij de dames was dat vervelend gezien 
die plots van 8 naar 6 deelneemsters terugvielen). Wat fris in de zaal, maar als 
organisatie sta je helaas in veel gevallen machteloos. 
 

8. Kalender 
a. 30/12: vergadering NRvB 
b. 30/12: Gouden Palet 
c. 4, 5 en 12 januari: provinciale kampioenschappen 
d. 17 januari: taskforce 
e. 20 januari: vergadering bestuur 

 
9. Beleidsplan 2025-2028 

a. Het beleidsplan 2025-2028 werd unaniem goedgekeurd door de leden van de AV. 
b. Per domein zal een verantwoordelijke binnen het bestuur aangeduid worden. 

Personeelsleden kunnen dan in eerste instantie specifiek terugkoppelen naar deze 
bestuurder omtrent de stand van zaken, nieuwe ideeën, problemen met acties, 
opvolging van de acties, …  

c. De officiële goedkeuring (of noodzakelijke aanpassingen) zullen pas duidelijk 
worden na officieel nieuws vanuit (Top)Sport Vlaanderen.  

d. Het beleidsplan werd doorgestuurd naar alle leden van de AV. De provincies zijn 
duidelijk op de hoogte van de komende doelstellingen en acties voor de komende 
beleidsperiode. 
 

  



 

10. Reglementen 
a. Een aanpassing van het intern reglement werd reeds voorbereid door Frederik 

Noppe (een nieuw deel 1.8) in functie van de opmerkingen van Sport Vlaanderen. 
Dit zal voorgelegd worden op de AV in mei 2025. 

b. Medische attesten van lange duur: Gezien de impact hiervan op het nieuwe 
reglement (niet spelen zonder medisch attest), is de VTTL niet geneigd om dit te 
aanvaarden. Dit wordt verder besproken op de NRvB. 
 

11. Landelijke interclub 
a. De heenronde is afgelopen. Er werden uiteindelijk 2 algemene forfaits genoteerd in 

de landelijke hereninterclub. 
b. Het overzicht met de landelijke boetes van de heenronde werd opgemaakt en is 

verstuurd naar de clubs. 
c. De lottrekking van de landelijke eindrondes wordt uitgevoerd. Deze kan U integraal 

als bijlage terugvinden bij dit verslag. 
 

12. Landelijke evenementen 
a. Vlaamse Kampioenschappen ABCDE te Merksem op 2 februari: de voorbereidingen 

kunnen opgestart worden (afspraken met provincie, VIP, verantwoordelijke ter 
plaatse, materiaal, …). De medailles zijn reeds besteld. 

b. Ook voor de Beker van Vlaanderen en de finaledag van het VJC werden ondertussen 
de nodige medailles en bekers besteld door Jo Willems. 

c. Finaledag VJC: er is blijkbaar schade aan de tafels in Leuven. Maar daarnaast 
worden vragen gesteld bij het gebruik van TTK Pingouin Leuven van de tafels van de 
VTTL voor de eigen provinciale interclub. Hierover blijkt vroeger een 
huurovereenkomst geweest te zijn tussen de VTTL en TTK Pingouin, maar niemand 
is hiervan op de hoogte. Dit wordt verder opgevolgd door Didier Bosman en Marc 
Gijs. 
 

13. Sporttechnische werking 
a. TeCo: het verslag van 18 november werd reeds besproken op de vorige 

bestuursvergadering. De organisatie van het internationaal tornooi te Leuven in 
2025 zou blijkbaar ingepland kunnen worden op 23 en 24 augustus. Pieter Geerts 
zal contact opnemen met KA Redingenhof om te zien of dit een mogelijkheid is. 

b. Topsport:  
• De gevraagde addendumwijzigingen werden aanvaard. Frederik Noppe zal 

de nodige aanpassingen doen in de boekhouding.  
• Tom Closset haalde net niet de hoofdtabel op de WTT Feeder in Portugal.  
• Bij de talentontwikkeling was er opnieuw een probleem met een speler die 

zonder toelating het internaat verlaten heeft. Het bestuur wenst dat deze 
speler een alternatieve straf opgelegd krijgt door de technische staf.  



 

• Het tewerkstellingscontract van Tom Closset werd na deliberatie verlengd. 
Er moet in 2025 duidelijk aangetoond worden dat de prestatielijn gevolgd 
wordt. 
 

14. Koepel 
a. De kalender 2025-2026 wordt besproken op een speciale NRvB op 30 december. 
b. De KBTTB-boekhouding 2023-2024 en kwijting aan de bestuurders is gebeurd op de 

NR van 14 december. 
 

15. Werking recreanten en veteranen 
a. Triangulaire zal doorgaan op 1 juni in Henegouwen. De drie delegaties zijn VTTL, 

Henegouwen en Luik. 
b. De interland moet nog ingepland worden. 
c. Het lentecriterium gaat door in Zandvoorde. Voorstel van het bestuur om de 

maaltijden, zoals voorgesteld door de LRVC, om te wisselen. Didier Bosman bekijkt 
met de leden van de LRVC. De hoofdscheidsrechterstafel moet nog ingevuld 
worden. 

d. Dubbeltornooi: gezien er momenteel nog niets uitgewerkt is, lijkt het opportuun 
om dit een jaar uit te stellen zodat alles op een correcte manier uitgewerkt kan 
worden. Anders wordt het wel heel kort om alles te organiseren en promotie te 
voeren. Een dergelijk nieuw initiatief staat of valt altijd met hoe het de eerste keer 
verloopt. 
 

16. LAC 
a. De hoofdscheidsrechterstafel voor de Nationale evenementen werd aangepast. Die 

voor de VTTL-evenementen wordt aangevuld van zodra de namen gekend zijn (VJC 
finaledag, lentecriterium veteranen). 

b. Na controle blijkt Greet Geldof wel degelijk de opleiding tot hoofdscheidsrechter 
gevolgd te hebben. Vroeger was daar nog een examen aan gekoppeld, te bekijken 
door de LAC (in samenspraak met de lesgever) of dit in de toekomst terug 
opportuun is. De lijsten van hoofdscheidsrechters zijn helaas niet altijd even 
actueel, ondanks de navraag door Frederik Noppe bij de provincies. Idem voor de 
racketcontrole en de ICT-opleidingen. Ook hier te bekijken hoe dat beter aangepakt 
kan worden. 

c. Er is een bevraging geweest bij de actieve scheidsrechters. De resultaten hiervan 
werden bezorgd aan het bestuur en de leden van de LAC. 
 

17. Informatica 
a. Werking met Gaëtan Frenoy verloopt eerder moeizaam. Maar zonder toegang tot 

de “backend” voor Pieter Thysen zitten we op dat vlak wat vast. Frederik Noppe zal 
nogmaals trachten contact op te nemen met Gaëtan. 



 

b. Alfons Vanhoudt, na eerder gemelde gezondheidsproblemen, is gelukkig terug aan 
de beterhand. Hij zet zijn werk verder om de website up te daten naar een Drupal 
10 of 11 versie. 

c. Superdivisie heren: deze was kortstondig volledig verwijderd op de 
competitiewebsite door een fout van een “admin”. Deze fout werd gelukkig vlug 
ontdekt, waardoor een backup het probleem kon oplossen. Personen met “admin”-
rechten moeten heel voorzichtig omgaan met deze rechten. Frederik Noppe zal 
bekijken of de omschrijving iets beter kan bij het verwijderen van een reeks. 

d. Tweestapsverificatie: bij de VTTL momenteel niet direct van toepassing op het 
eerste zicht. Frederik Noppe zal eens informeren bij Gaëtan Frenoy inzake de 
noodzaak voor de VTTL-webpagina’s. 

e. Nieuw tornooiprogramma: een opleiding wordt gevraagd door Philip van Oeckel. 
Gezien het programma nog voorgesteld moet worden aan de KBTTB, lijkt het 
onhaalbaar om het al te kunnen gebruiken op korte termijn (zeker gezien er nog 
enkele noodzakelijke aanpassingen nodig zijn). En pas nadien kan dan bekeken 
worden naar mogelijkheden in functie van opleidingen. 

f. Vanaf 1 januari 2026 wordt de gestructureerde elektronische factuur verplicht voor 
quasi alle handelingen tussen Belgische btw-plichtige ondernemingen (B2B). 
Frederik Noppe zal de impact bekijken voor de VTTL (en KBTTB). 

g. Er wordt nogmaals gevraagd om de numerieke rangschikking (systeem AF) op de 
competitiewebsite te plaatsen. Gaëtan Frenoy heeft van Mathieu Jasinski de link 
ontvangen, maar deze aanpassing nog niet doorgevoerd. Frederik Noppe zal 
nogmaals informeren. 
 

18. Varia 
a. Awards: er worden voor het jaar 2024 geen awards toegekend. Er wordt 

afgesproken om enkel awards toe te kennen om de 3 à 4 jaar, in functie van 
internationale prestaties. De awards voor de commissieleden worden wel jaarlijks 
opgevolgd, maar in 2024 is er ook hiervoor geen toekenning. 

b. Rookverbod op sportterreinen: Vanaf 31 december 2024 geldt er een strenger 
rook- en dampverbod in openlucht voor bepaalde publieke plaatsen. Dat betekent 
onder meer dat roken niet meer is toegestaan op en naast sportterreinen.  
Sportterreinen zijn alle plaatsen waar vanuit de aard en beoogde doelstelling sport 
wordt beoefend én bekeken. Dat zijn plaatsen die vanuit hun doelstelling aan sport 
worden gelinkt of zo worden beheerd, zoals voetbalvelden, atletiekpistes, 
padelterreinen of skateparken. 

c. Vraag David Henkens inzake deelname aan BK B: kwalificatie voor de Belgische 
Kampioenschappen is enkel mogelijk zoals voorgeschreven in het reglement (5 
provinciale kampioenen aangevuld met de beste 11 (niet-provinciale kampioenen) 
spelers op de Vlaamse Kampioenschappen ABCDE). Er worden geen wildcards 
voorzien. 

d. We ontvingen het trieste nieuws van het overlijden van Greet Discart, jarenlang 
medewerkster bij de VTTL. 



 

e. Tom Dieussaert wordt van harte bedankt voor zijn inzet de afgelopen jaren als 
Technisch Directeur Topsport. 
 

Einde vergadering: 21.35 uur 

Verslag opgemaakt door 
Frederik Noppe 
VTTL / SG 


